
در پی ناکامی پرسپولیس در این فصل، مهدی رسول پناه 
مدیرعامل اسبق این باشگاه انتقادات تندی را علیه کادرفنی و 

برخی از مدیران این باشگاه مطرح کرد.
 خیلی ها منتظر بودند امسال پرسپولیس ششمین 
قهرمانی متوالی خود را جشن بگیرد که این اتفاق رخ 

نداد.
ببینید شیرینی پیروزی هایی که سال ها پرسپولیس بزرگ 
برای هواداران چشانده بود، به خاطر وجود مربیانی دلسوز و 
متخصص و باتجربه بود که ظرفیت ها را شناخته، نواقص را ترمیم 
و مولد بازیکنان ستاره ساز شدند و نهایت پیروزبودن و قهرمانی را 

برای پرسپولیسی ها به ارمغان آوردند.
 فکر می کنید چه عواملی باعث شد تا پرسپولیس این 

فصل قهرمان را از دست بدهد؟
ضمن قدردانی از زحمات اعضای تیم باید بگویم که برای همه 
مشخص شد که دیگر باقیمانده ظرف عسل برانکو و کالدرون ته 
کشیده است! میراثی که آنان در پرسپولیس به بنیان گذاشته 
بودند ته کشیده. دو سال و نیم آقایان که مدعی امپراطوری 
بودند، حتی ته مانده عسل او را خوردند و با عملکردی که به جا 
گذاشتند میراث قهرمانی برانکو را نابود کردند؛ هم عسل را 
خوردند و هم ظرفش را شکستند! آثارش این شد که بیش از ۴۰ 

میلیون هوادارِ امیدوار را ناامید و ناراحت کردند، بی آنکه آقایان 
پذیرشی در نوع و چگونگی عملکرد ورزشی خود داشته باشند. 
فقط بهانه تراشیدند! شما بگویید برانکو چه زمانی بهانه جویی 
کرد؟ چه زمانی برانکو به علت نگرفتن حقوقش قهر و یا تهدید 
به استعفا کرد؟ او با چه بازیکنانی به فینال آسیا رفت؟ برانکو 
چه زمانی به داور و دیگران بی احترامی کرد؟ چه زمانی برانکو 
بهانه باخت تیم را بی پولی باشگاه در جذب بازیکنان حرفه ای 

مرتبط می کرد؟
 یعنی معتقدید که نتایج پرسپولیس در این سال ها 

ماحصل تیمی بوده که برانکو آن را بنا کرده بود؟
قهرمانی های  بزرگ  معمار  برانکو  قطعآ 
پرسپولیس بود و باتوجه به تعهد و تخصصش، 
ستاره ساز بود. متاسفانه بعضی ها به اسم برانکو 
آلرژی داشتند. حدود ۲ سال سکوت اختیار 
کردم تا پرسپولیس لطمه نخورد. به عنوان 
یک هوادار واقعی، حامی باشگاه بودم و هستم 
اما حالا با گذر زمان و کناررفتن پرده ها، 
خیلی حرف ها و واقعیت ها از زبان هواداران 
گفته می شود. هواداران به خوبی همه چیز را 

درک، تجزیه و تحلیل کرده اند. 

 شما بارها خواستار مناظره با برخی از مدیران 
پرسپولیس شدید که البته این اتفاق رخ نداد. فکر می کنید 

دلیل اینکه این مدیران از مناظره طفره رفتند چه بود؟
بارها از مربیان و مدیران درخواست مناظره کردم تا در 
خصوص چگونگی و چرایی امور جاری و آسیب شناسی جریاناتی 
همچون: وقوع اجرای سناریوی برکناری کالدرون و بعد ز آن، 
اتفاقات فسخ قرارداد با شهرخودرو و آمدن یحیی گل محمدی 
به پرسپولیس، آمدن استوکس و اوساگونا که هزینه حدود ۴۰ 
تا ۵۰ میلیارد تومانی برای پرسپولیس به جا گذاشت، انتقال 
بعضی از بازیکنان یک تیم و سناریویی انجام شد 
که باشگاه، پول برانکو را در مهلت مقرر پرداخت 
نکند تا با بسته شدن پنجره، برانکو را در برابر 
باشگاه و هواداران قرار دهد و تخریبش کنند تا 
کم کم با حذف بازیکنان محبوب برانکو اثری 
از تیم برانکو نباشد، همچنین از وضعیت 
مبلغ قرارداد سرمربی و بند عجیبی که 
در زمان مدیریت سمیعی و شکوری 
)معاونت اجرایی( آورده شده بود که 
بخش حقوقی وقت باشگاه کتبا این 
تخلف و خسارات ناشی از آن را به 
هیات مدیره گزارش کرده بود. البته 
بنده در دوران مسئولیتم زیربار این 
پیشنهادات نرفته بودم و هزینه اش 

را هم دادم. 

مهدی رسول پناه: 

عسل »برانکو« را خوردند و ظرفش را شکستند
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دیدگــــــاه
تولید ثروت را  در ورزش بلااستفاده کردیم 

جور ورزش را از اول انقلاب تا به حال دولت کشیده است 
و از دهه ۸۰ به بعد سازمان های مرتبط با دولت هزینه اصلی 
ورزش را تقبل کرده اند. ضعف مدیرانی که تنها نام مدیر را یدک 
می کشیدند مانع از خودکفایی ورزش شد. افرادی که فاقد 
قابلیت های مدیریتی بودند تصمیماتی گرفتند که امروز دولت 
ناچار به جوابگویی در مورد مسائل مختلف است. حوزه اقتصادی 
ورزش از اهمیت بسیار زیادی برخوردار بوده ولی بهره برداری 
خاصی از این درآمد عظیم نداریم و با اشتباهات مدیری خود را 
از چنین ثروتی محروم کرده ایم. مدیران ناکارآمد و غیرحرفه ای 
که بسیاری از آنها را باید مدیر هزینه نامید نه تنها در ورزش بلکه 
در زمینه های سیاسی، اجتماعی، فرهنگی و اتحاد ملی اجازه 
ندادند تا به درآمدی خوب دست یابیم و بدترین استفاده را از 
ظرفیت های انسانی بردیم تا از درآمدهای متعددی دور شویم. 
چالش ها به خاطر فقدان نگاه عالمانه به ورزش است و می توان 
علت آن را در سوءمدیریت دولتی جست وجو کرد. دولت نگاه 
درآمدزایی از ورزش را نداشت و تنها تفریح و سرگرمی برای 
مردم و سلامت آنها را لحاظ کردند. بهره ای که دولت می توانست 
از بحث اقتصادی ورزش ببرد کمک شایانی به توسعه آن می کرد 
چراکه درآمدهای ناشی از این حوزه کمک کرد تا دست دولت 
برای ایجاد اشتغال و حمایت از ورزشکاران در حوزه های ورزش 
همگانی و قهرمانی بیشتر شود و در بخش حرفه ای ورزش هم به 
شرایط بهتری برسیم. در حالی که کار عده ای به ظاهر کارشناس 
معتقد هستند اگر دولت حمایت خود را از روی ورزش بردارد و 
به بخش خصوصی واگذار کند،  پیشرفت قابل توجهی خواهیم 
داشت. نظریه اشتباهی که منجر به تعطیلی ورزش در کشور 
خواهد شد. کارشناسان موظف هستند سازوکاری را تعریف 
کنند تا دولت بتواند به مرور زمان حمایت خود را از ورزش 
بردارد. سرمایه گذاری در ورزش باید توجیه اقتصادی داشته 
باشد. شاید به صورت خرد شاهد ورود سرمایه هایی باشیم اما 
بدون توجیه اقتصادی این سرمایه ها نیز کاهش می یابد. بدون 
خروجی مناسب مالی وجود سرمایه گذار ممکن نیست و باید 
حمایت های قانونی تعریف شده داشته باشیم تا در رشته های 
مختلف ورزشی شاهد ریزش سرمایه ها باشیم. وجود استراتژی 
کلان که همراه با اهتمام مسئولان باشد ثروت های زیادی را 
به همراه خواهد داشت و در بسیاری از ورزش ها شاهد اعزام 
ملی پوشان به مسابقات برون مرزی هستیم که خروجی آن 
شرایط برابر رقابتی با همتایان خارجی است. در اینکه فوتبال 
در تمام دنیا با اقبال عمومی مواجه است کوچکترین شکی 
نیست، باید برای هر رشته ورزشی متناسب با جایگاه آن و 
ظرفیت رشد و ترقی اش ایجاد موقعیت کرد. رشته های ورزشی 
مانند تنیس، والیبال، بسکتبال و بوکس در بسیاری کشورها 
ظرفیت درآمدزایی بسیار خوبی دارند، اما تنها برخی کشورها 
در رشته های رزمی شرایط درآمدزایی مناسبی دارند. در ایران با 
توجه به ظرفیت هایی که داریم باید برای درآمدزایی اقدام کنیم 
و سرمایه ها را به سوی رشته های دارای دورنمای خوب اقتصادی 
بریم. از سویی دیگر باید روش های درآمدزایی از ورزشکاران 
خاص رشته های مختلف را بیاموزیم و اجرایی کنیم. بازاریابی 
مدرن به شکلی است که می توان از قهرمانان رشته های مختلف 
با ارائه برنامه های متنوع به شکلی عالی درآمدزایی کرد، اما در 
این زمینه بازاریابی عملکرد جالبی نداشته ایم و یکی دیگر از 
راه های تولید ثروت در ورزش را بلااستفاده کرده ایم. عمق 
درآمدزایی را از ورزش درنیافته ایم و در کشور ما افرادی هستند 
که اعتقاد دارند مدیریت ورزش را باید به ورزشی ها سپرد. تا 
زمانی که چنین تصوری داشته باشیم امکان پیشروی در ورزش 
وجود ندارد در حالیکه از سال 19۸۰ در ورزش دنیا به این نتیجه 
رسیدند درآمد ورزش در تولید ناخالص ملی تاثیر سه تا چهار 
درصدی دارد اما در ایران با تفکرات صنفی اجازه درآمدزایی از 

ورزش داده نمی شود.  

تسنیم: پس از پایان دیدار آلومینیوم اراک و صنعت نفت 
آبادان در هفته بیست وهفتم لیگ برتر که به برتری ۲ بر یک 
آلومینیوم انجامید،  علیرضا منصوریان سرمربی صنعت نفت 
آبادان اظهاراتی علیه یکی از اعضای سابق هیات مدیره باشگاه 
آلومینیوم اراک مطرح کرد و او را عامل جدایی از این تیم دانست. 
منصوریان در نشست خبری پس از دیدار با آلومینیوم گفت که 
در هیات مدیره این باشگاه، فقط با یک نفر مشکل داشته که 
آن شخص، اطلاعی از فوتبال نداشته و رفتار خوبی در جلسات 
نداشت. امین پناهی، عضو هیات مدیره باشگاه آلومینیوم اراک 
به این صحبت ها واکنش نشان داد و عنوان کرد: به دلیل اینکه 
منصوریان نام آن عضو هیات مدیره را نیاورده، من هم نمی آورم. 
شخصی که منصوریان علیه او صحبت کرده، یکی از حامیان 
اصلی تیم و باشگاه آلومینیوم اراک در سال های اخیر بوده که 
زحمات زیادی در راستای موفقیت آلومینیوم در رشته های 
مختلف ورزشی داشته و همچنین از مدیران ارشد کارخانه است.

فوتــــبالداخلی

امیررضاواعظآشتیانی
 مدیرعامل سابق استقلال

 

موضوع  به  اصفهان  سپاهان  باشگاه  مدیرعامل 
بازنشستگی اش واکنش عجیبی نشان داد و حاضر به 
پاسخگویی در این زمینه نشد. محمدرضا ساکت در خصوص 
قهرمانی تیم سپاهان در لیگ برتر هندبال بانوان گفت: دهه 
۸۰ دهه افتخار و دهه طلایی هندبال سپاهان بود. در آن 
زمان سپاهان بیشترین قهرمانی، لژیونر و ملی پوش را داشت 
ولی از سال 9۰ تا 99 دچار نوساناتی شد. با حضور در باشگاه 
از سال قبل و با حمایت اعضای هیات مدیره که برخی از 
بزرگان هندبال هستند، توجه ویژه ای به موضوع هندبال، 
مدارس و آکادمی هندبال و ارتقای دانش مربیان و اعزام آنها 

به کلاس های بین المللی و استفاده از مدرسان بین المللی 
در اصفهان انجام دادیم و نتایج خوبی کسب شد. مدیرعامل 
باشگاه سپاهان تاکیدکرد: هندبال به عنوان یک رشته ماندگار 
در فولاد سپاهان مطرح و ماندگار است. وی درباره درباره 
تعطیلی رشته هایی مثل بسکتبال، والیبال و فوتسال در 
باشگاه سپاهان بیان کرد: رشته های ما برای سال 1۴۰1 
توسط هیات مدیره و  کارشناسان مورد بررسی قرار گرفت. 
در هندبال، فوتبال، تیروکمان، تیراندازی، شمشیربازی، 
دوچرخه سواری و والیبال در هر دو بخش زنان و مردان و 
ووشوی بانوان و رشته های متعدد در بخش استانی، کارگری 

و قهرمانی حضور فعال داریم و همه آنچه باید در ورزش انجام 
شود برای ما مشخص شد. همواره در سپاهان هندبال را داشتیم 
و خواهیم داشت. مدیرعامل سپاهان افزود: در بسکتبال امسال 
حضور نداریم. هیات مدیره به جهت اینکه ذوب آهن ساختار 
خوبی در بسکتبال دارد در نظر گرفت کار موازی نکنیم و 
دنبال تقویت رشته هایی باشیم که کمتر به آنها پرداخته شده 
است. نظر هیات مدیره در رشته والیبال حضور تیم سپاهان در 
لیگ جوانان و لیگ یک است. ساکت در پاسخ به این سوال که 
نامه ای با عنوان ممنوعیت حضور بازنشستگان در فولادمبارکه 
رسانه ای شده و این در حالی است که شما به دلیل بازنشستگی 
از فدراسیون فوتبال جدا شدید ولی در سپاهان کماکان 
مشغول هستید، گفت: اینها سوالات حاشیه ای است؛ در مورد 

ورزش از من بپرسید. 

واکنش »ساکت« به موضوع بازنشستگی اش

آرمان ملی: تصمیم جنجالی کمک داور دیدار ذوب آهن– 
تراکتور در هفته بیست وهفتم لیگ برتر به میزبانی فولادشهر 

حالا وارد حاشیه و فاز جدیدی شده است. 
 ماجرا

مرتضی شهریاری، کمک داور دیدار ذوب آهن- تراکتور که در 
یک تصمیم بحث برانگیز گل ذوب آهن را در این بازی آفساید 
اعلام کرد، مدعی شده است که واژگون شدن خودروی او بعداز 
این بازی و در نزدیکی تهران به عوامل غیرطبیعی ربط داشته و 

به نوعی ذوب آهنی ها را به سوءقصد متهم کرده است. 
 واکنش ذوب آهن 

در همین رابطه باشگاه ذوب آهن بیانیه  ای صادر و اعلام 
کرد که برای احقاق حق  این تیم از کمک داور یادشده به دلیل 
تهمتی که زده است، شکایت خواهد کرد. در این بین شهریاری 
با اسم بردن از مرتضی هوشنگی، سرپرست باشگاه ذوب آهن 
مدعی شده که صبح فردای بازی با حضور در هتل با صدای بلند 
از الفاظ تهدیدآمیز و توهین آمیز علیه او استفاده کرده است. 
مورد دیگر شائبه برانگیز این است که حادثه واژگونی خودروی 
این کمک داور خارج از اصفهان و در نزدیکی تهران رقم خورده 
است. در همین رابطه مهدی رمضانی؛ مدیر روابط عمومی 
باشگاه ذوب آهن در پاسخ به این اتهامات وارده کمک داور 
بازی ذوب آهن- تراکتور و ابهاماتی که وجود دارد به »تسنیم« 
گفت: ایشان به باشگاه ذوب آهن، سرپرست تیم مان و هواداران 
ما تهمت زده است. فکر می کنم اظهارات ایشان ناشی از فشار 
جورسانه ای برای مردود اعلام کردن گل سالم ذوب آهن در بازی 

با تراکتور بوده است. ایشان گل سالم ما را آفساید اعلام کرده 
است و حالا می خواهد فرافکنی کند و این موضوع را تحت الشعاع 
قرار بدهد. وی با اعلام اینکه امور پیگیری این ادعا در مراجع 
قضائی آغاز شده است، ادامه داد: در حال پیگیری از پلیس راه 
کشور هستیم و حتما به مراجع قضائی شکایت خواهیم کرد. 
اگر ایشان )شهریاری( برای آفساید اعلام کردن گل ما جوابگو 
نیست، قطعا باید برای این تهمت جوابگو باشد. این جای سوال 
دارد که ایشان بر چه اساس و مدرکی یک تصادف در فاصله 
۴۰۰ کلیومتری از اصفهان را به باشگاه ذوب آهن ربط می دهد. 
مدیر روابط  عمومی باشگاه ذوب آهن درباره اینکه این کمک داور 
مدعی شده سرپرست ذوب آهن صبح فردای بازی در هتل او را 
تهدید کرده است، تصریح کرد: سرپرست ذوب آهن یک فرد 
فرهنگی، از معلمان خادم جامعه است و به هیچ وجه زیربار این 
تهمت ها نخواهند رفت. این روال معمول تمام بازی های لیگ 
است که وقتی اعضای تیم داوری قصد خارج شدن از هتل را 
دارند، سرپرست تیم  آنجا حضور پیدا می کند تا با هتل تسویه  
حساب کند. می توانید این موضوع را از هتل استعلام کنید، این 
در شرح وظایف همه تیم هاست و تنها برای ذوب آهن نیست. 
رمضانی در مورد اینکه آیا بحثی بین سرپرست تیم و کمک داور 
به وجود آمده است یا خیر، اظهارکرد: اصلا بحث توهین نبوده 
است. من با سرپرست تیم صحبت کردم. ایشان می گوید اصلا 
چنین چیزی نبوده و در حد یک گفت وگوی معمولی درباره 
صحنه های بازی با این کمک داور صحبت کرده است. فیلم  
دوربین های مداربسته هتل هم موجود است. وی افزود: این 

کمک داور در پی جلب توجه و فرافکنی است تا اتفاقات داخل 
بازی را تحت الشعاع قرار دهد. ایشان ابتدا گل را صحیح اعلام، 

ولی بعداز آن نظرش را عوض کرده است. 
 توضیح داور 

مرتضی شهریاری در گفت وگو با »فارس«، در مورد اتفاقاتی 
که بعداز بازی با ذوب آهن برای وی افتاد و در راه برگشت از 
اصفهان خودرویش واژگون شد؛ بیان داشت: بعداز بازگشت 
از اصفهان یک خودرو 3 بار به خودروی من برخورد کرد که 
مشکوک بود. بار اول فکر کردم چیزی طبیعی است اما ۲ بار 
دیگر این کار را انجام داد و حتی من از او خواهش کردم که کاری 
نداشته باشد؛ اما این اتفاق نیفتاد و در نهایت ماشینم به سمت 
خاکی رفت. وی ادامه داد: من در آن صحنه مرگ را لمس کردم؛ 
اما شنیدم که باشگاه ذوب آهن بیانیه صادر کرده است و قصد 
شکایت از من را دارد. من هیچ وقت نگفتم که باشگاه ذوب آهن 
این اتفاق را برایم رقم زده است، اما این اتفاق نمی تواند طبیعی 
باشد چطور می شود یک خودرو 3 بار به شما بزند. کمک داور 
بازی ذوب آهن- تراکتور در مورد اینکه وضعیت خودرویش به 
کجا رسید؛ گفت: خودرو برایم اهمیت نداشت و به یک پارکینگ 
منتقل شد اما چیزی که مهم است وضعیت پیش آمده و اقدام 
باشگاه ذوب آهن بوده که برایم عجیب است. وی اضافه کرد: 
می خواهم به فدراسیون بروم. از حراست فوتبال با من تماس 

گرفته اند و قرار است توضیحاتی را ارائه دهم. 
 نظر خسروی 

علی خسروی در گفت وگو با »تسنیم«، درباره ادعای 
مرتضی شهریاری کمک داور دیدار ذوب آهن - تراکتور برای 
سوءقصد به جان او، اظهارداشت: من با ایشان صحبت کردم 
و به او گفتم که مستندات و گزارش هایش را از ساعت 7 صبح 
روز بعداز بازی تا لحظه وقوع حادثه به کمیته داوران ارائه 
کند که رسیدگی شود. الان نمی توان چیزی را قضاوت کرد 
و فقط به او گفتم که مساله را پیگیری کند. حالا شهریاری از 
این اتفاق ناراحت بوده و این موضوع را رسانه ای کرده است و 
مشکلی هم ندارد، ولی او واقعا  ناراحت بود و بغض داشت. وی 
ادامه داد: آن ماشین محل درآمد این داور بوده است و برای 
مراجعه به وزارت ورزش بابت پیداکردن کار به تهران می آمد 
که این اتفاق رخ داده است. در بازی یک آفساید درست یا غلط 
گرفته شده و بعداز آن این اتفاقات رخ داده است. امیدوارم 
اشتباه کرده باشد و مسائلی که می گوید، درست نباشد. 
عضو کمیته داوران درباره اینکه این داور مدعی شده، پیش 
از حرکت از اصفهان تهدید شده است، خاطرنشان کرد: الان 
بعداز هر مسابقه ای که انجام می شود در فضای مجازی به 
من توهین می شود، ولی در نهایت من چیزی را که می بینم، 
می گویم. خدا را باید در همه حال در نظر داشت. نباید برای 
کاری که می کنیم تهدید شویم. باید کمیته های انضباطی و 
اخلاق به این موضوع رسیدگی کنند. با این داور در ساعت 
7 صبح در هتل برخورد بدی داشتند، آن هم در حالی که این 
داور شب قبل از بازی از اهواز به اصفهان آمده بود تا روز بعد 
از بازی به تهران برود. او به این دلیل با خودروی شخصی اش 
به اصفهان آمده بود که بعداز آن برای کار شخصی به تهران 

سفر کند. 

پرسپولیس در فصل جاری نتایج خوبی کسب 
نکرد و در نهایت با شکست مقابل سپاهان قهرمانی 
را تقدیم استقلال کرد. محمود کلهر کارشناس 

فوتبال در این خصوص صحبت کرد. 
 در خصوص باخت پرسپولیس مقابل 

سپاهان چه نظری دارید؟
به نظرم اشکال بزرگ پرسپولیس در این 
فصل دفاع تیمی سازمان نشده بود که باعث 
ناهماهنگی های زیادی شد. این تیم در بخش دفاع 
از دروازه بان تا سایر بازیکنان برخلاف سال های 
گذشته بسیار ضعیف کار کرد. پرسپولیس در 
بازی با حریفان خود خیلی راحت گل می خورد و 
حتی در بازی با سپاهان همان ابتدای کار موقعیت 
گل به حریف داد اما به نظرم حریف بدشانس بود 
که نتوانست از این فرصت به خوبی استفاده کند. 

 دلایل افت پرسپولیس چیست؟
 من فکر می کنم یکی از دلیلی که پرسپولیس 
نسبت به سال های گذشته ضعف داشت خطرناک 
بازی نکردن این تیم و جسور نبودنش بود. در 
سال های گذشته این تیم به شدت جسور بازی 
می کرد اما در این فصل بازیکنان بی پروا بازی 
نمی کردند. حتی می توان گفت بازیکنان تعویضی 
بهتر بود. این عدم ثبات در بخش دفاعی و نبود 
جسارت بازی کردن باعث شد تا پرسپولیس 

امسال جام قهرمانی را از دست بدهد. 
 گل محمدی استعفا می دهد؟

 پرسپولیس امسال با مشکلات زیادی روبه رو 
شد که مسائل فنی را هم تحت تاثیر قرار داد. فصل 
گذشته این تیم قهرمان شد و در لیگ قهرمانان 
آسیا هم عنوان نایب قهرمانی را کسب کرد. اما 
امسال کار سخت شد، بازیکنان کلیدی زیادی 
پرسپولیس از دست داد و بازیکنانی هم که 
جذب شدند تاثیرگذار نبودند. با این حال به 
نظرم گل محمدی کارنامه بدی ندارد، اگر او 
بتواند این جایگاه دومی را حفظ کند قطعا شرایط 
بهتر می شود اما من بعید می دانم با این شیوه 
بازی کردن تیم پرسپولیس بتواند جایگاه دومی 

را حفظ کند. 
    در خصـــــوص قهر و آشتی های 

گل محمدی نظر شما چیست؟
من به شخصه این مورد را نمی پسندم. قهر و 
آشتی کادرفنی به تیم  هیچ کمکی نمی کند و 
تازه مشکلات بیشتری اضافه می کند. هر چند 
که پرسپولیس مشکلات زیادی داشت اما نیاز بود 
که کادرفنی کمی صبورتر باشد و در تیم مسائل 

حاشیه ای ورود نکند. 

گفـــتوگـــو

برکناری سرمربی تیم ملی  
بسکتبال جوانان

ایسنا: فدراسیون بسکتبال ایران در اقدامی 
عجیب سرمربی تیم ملی جوانان را نیز تغییر داد. 
با تصمیم جواد داوری به عنوان رئیس، اکنون 
خبرهایی مبنی بر برکناری محمدرضا اسلامی 
سرمربی تیم ملی جوانان ۲۰۲۲ نیز منتشر شده 
است تا خانه تکانی در تیم های ملی به صورت 
کامل رخ دهد. فدراسیون تصمیم دارد سیامک 
ویسی را به عنوان جایگزین محمدرضا اسلامی 
معرفی کند. ویسی که سابقه برعهده داشتن 
هدایت تیم ملی نوجوانان ۲۰۲1 را در کارنامه 
دارد، در دوران ریاست طباطبایی از این سمت 
کنار گذاشته شد و جای خود را به بهرام رمضان 
داد. محمدرضا اسلامی خبر برکناری خود را 
تایید کرد، اما مشخص نیست که چرا فدراسیون 
بسکتبال تا این لحظه در این مورد اطلاع رسانی 
انجام نداده است. پیش از این خبر طی روزهای 
گذشته سعید ارمغانی نیز به عنوان جانشین 
مصطفی هاشمی، سرمربی تیم ملی بزرگسالان 

ایران شد. 

خارجازمستطیلسبز

محمود کلهر: 
 پرسپولیس 

 در این فصل 
جسور نبود! 

خــــبر
تحریم دوباره یک برنامه ورزشی 

از سوی »استقلال«
باشگاه استقلال از تحریم دوباره یک برنامه 
ورزشی به دلیل اظهارات مجری آن در خصوص 
بحث قهرمانی آبی پوشان خبر داد.محمد 
نوری فر، معاون ارتباطات باشگاه استقلال از 
محمدرضا احمدی خواست که از هواداران 
میلیونی این تیم عذرخواهی کند و گفت: 
باید همان شب به اظهارات ایشان اعتراض 
می کردیم اما نخواستیم ساعت های شیرین 
بعداز قهرمانی را با این بحث ها تحت تاثیر قرار 
بدهیم. آقای احمدی بارها ثابت کردند که 
طرفدار کدام تیم هستند. وی افزود: باورکردنی 
نیست که مجری و گزارشگر تخصصی فوتبال، 
اطلاعیه رسمی سازمان لیگ درباره شروط 
قهرمانی را ۲ روز قبل از بازی استقلال با فولاد 
مطالعه نکرده باشد. ایشان با اظهارات نادرست 
باعث نگرانی و ایجاد شبهه در بین هواداران 
استقلال شد و جای تأسف دارد که این اظهارات 
ناشیانه یا جانبدارانه مورد استناد بعضی از 
رسانه ها قرار گرفت که آنها هم از حامیان 
اصلی تیم رقیب هستند! جالب است خود 
باشگاه رقیب از هوادارانش بابت قهرمان نشدن 
عذرخواهی کرده و این باعث می شود که 
ضرب المثل »کاسه داغ تر از آش« تداعی شود. 
حداقل انتظار از برنامه فوتبال برتر این بود که 
بابت صحبت های نادرست  مجری اش بلافاصله 

از مخاطبان عذرخواهی کند. 

ادعای داور، شکایت »ذوب آهن«

حاشیه های یک تصمیم جنجالی! 

      خداحافظی 
پائولو دیبالا در صفحه اینستاگرام خود به شکل 
رسمی از هواداران یوونتوس خداحافظی کرد. دیبالا 
در این پست احساسی نوشت: دشوار است که کلمات 
مناسبی برای خداحافظی پیدا کنم. سال های زیادی که 

با احساسات بسیاری همراه بود.

             آخرین بازی 
چند دقیقه قبل از شروع بازی اتلتیکو مادرید- 
نسبتا  تلتیکومادرید در یک خبر  ا ه  باشگا سویا 
غافلگیرکننده اعلام کرد که لوئیس سوارز آخرین بازی 
خود را با لباس اتلتیکو در ورزشگاه واندا متروپولیتانو 

را انجام خواهد داد. 

                      اخمو 
روز یکشنبه اولین تمرین پرسپولیس بعداز دیدار 
مقابل سپاهان در ورزشگاه شهید کاظمی و با حضور 
بازیکنان این تیم و به رهبری یحیی گل محمدی برگزار 
شد. چهره برافروخته پرسپولیسی ها در این تمرین 

به وضوح مشخص بود. 

ت
شــ

سنو
عک

* پیروزی برابر چلسی در ضربات پنالتی جام حذفی علاوه 
بر اضافه کردن یک جام دیگر به ویترین افتخارات تیم مرسی 
سایدی، یک افتخار فردی هم برای سرمربی این تیم یورگن 
کلوپ به ارمغان آورد. کلوپ که ۲ ماه پیش با غلبه بر همین 
چلسی قهرمانی جام اتحادیه را جشن گرفته بود، حالا دومین 
سرمربی تاریخ فوتبال انگلیس پس از سرالکس فرگوسن 
سرمربی اسطوره ای منچستریونایتد است که تمام جام ها را با 
یک تیم کسب کرده است. سرمربی آلمانی که تیمش دو فصل 

پیش قهرمان انگلیس و یک فصل قبل تر از آن 
قهرمان لیگ قهرمانان شده بود، این شانس را 
دارد که با قهرمانی در این فصل لیگ قهرمانان 
اروپا به دیگر رکورد الکس فرگوسن برای کسب 

دو قهرمانی لیگ قهرمانان با یک تیم برسد. مهمتر 
از همه اینکه اگر لیورپول موفق به کسب 

دو جام باقی مانده شود اولین مربی 
در تاریخ لیگ برتر انگلیس خواهد 
بود که چهارگانه جام اتحادیه، 

حذفی، لیگ و اروپا می شود.

بیــنالمــلل


